
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-09-22, § 2 

 
 Tid: 22 september 2005 kl  09.00 – 09.40 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 3 oktober 2005 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp), §§ 1-5 och 7-25 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Margarita Pulido (s) 
Madeleine Sjöstedt (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s) 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m), tjänstgörande § 6 
Bo Holmberg (s) 
Petter Lindfors (m) 
Kathléen Nilsson (m) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp) 
Göran Wrene (s) 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Barbro Collin, Göran Gahm, Karin Hebel, Rune 
Karlsson, Eva Leijon, Anette Scheibe och Lars-Erik Stålkrantz samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Kristina Söderlund. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafiknämnden enligt 
följande: 
 
1. Stäng inte av Östbergavägen för biltrafik av ersättaren Berthold Gustavsson (m). 
2. Belysning på stadens kyrkogårdar av ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) och 
 ersättaren Per Ohlin (v). 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret för beredning. 
 
 
Fråga om arbetet med Klarastrandsleden  
------------------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Göran Gahm vid trafikkontoret besvarade tidigare ställd fråga av 
vice ordföranden Sten Nordin (m) om arbetet med Klarastrandsleden. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret. 
 
 
Fråga om parallella cykelbanorna vid Björns Trädgård och Medborgarplatsen 
--------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Göran Gahm vid trafikkontoret besvarade tidigare ställd fråga av 
vice ordföranden Sten Nordin (m) om de parallella cykelbanorna vid Björns Trädgård 
och Medborgarplatsen. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret. 
 
 
Fråga om trafiksituationen på Korpmossevägen i Västberga  
----------------------------------------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Göran Gahm vid trafikkontoret besvarade tidigare ställd fråga av 



  

ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) om trafiksituationen på Korpmossevägen i 
Västberga. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret. 
 
 
Fråga om regler för parkering av EU-mopeder  
------------------------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Karin Hebel vid trafikkontoret besvarade tidigare ställd fråga av 
ordföranden Mirja Särkiniemi (s) om gällande regler för parkering av EU-mopeder. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret. 
 
 
Fråga om prioritering av synskadades behov i tillgänglighetsarbetet  
--------------------------------------------------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Anette Scheibe vid trafikkontoret besvarade tidigare ställd fråga av 
ledamoten Per Bolund (mp) om prioriteringen av synskadades behov i 
tillgänglighetsarbetet utifrån en till honom inkommen skrivelse i ärendet från 
Synskadades Riksförbund i Stockholms stad. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret. 
 
 
Fråga om ändring av trafiken på Södermalm  
----------------------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Göran Gahm vid trafikkontoret besvarade fråga av ersättaren 
Berthold Gustavsson (m) om ändring av trafiken på Södermalm under tid för 
markarbeten avseende bl a va-anläggning. 
 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 



  

Rätt utdraget intygar: 
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